刀闸阀 / Standard Knife Gate Valve





伞齿轮 Bevel Gear Knife Gate Valve

產品優點 / Product Benefits:

- 刀闸阀是由狭窄的阀体和滑动闸板构成。
- 闸板有锋利的刀口,能够将流体介质中的固体颗粒排开或切割。
- 闸板表面抛光处理加强了闸板穿透力,有效保护了填料和阀座的使用寿命。
- 阀体底部配置了闸板压紧装置,能够安全地将闸板支撑压紧在阀座上,确保关闭紧密有效。
- 产品广泛用于造纸、水处理、电力、化工、钢铁、采矿等行业。
- Knife gate valve is composed of narrow body and sliding Gate.
- The gate has sharp blade that can separate or cut the solid particles in the fluid media.
- The polishing treatment on the gate surface strengthens its penetrating power and effectively guarantees the service life of both packing and valve seat.
- The bottom of the valve body is provided with the gate hold-down device that can safely presses the gate tightly on the valve seat in order to ensure effective tight-seal.
- Products are widely used in water treatment, paper-making, Power industry, Chemical industry, Iron and Steel industry, mining and so on.

支術參數 / Technical Parameter:

公称通径 /Size	DN50-1200 2"~48"	
压力等级 /Pressure Rating	0.6 Mpa, 1.0 Mpa, 1.6 Mpa, 2.5 Mpa	
	ASME CLASS 150	DN50~250 10 Bar DN300~400 6 Bar DN450 5 Bar DN500~600 4 Bar DN700~1200 2 Bar
适用温度 /Suitable Temperature	-60°C~+1100°C	
泄漏等级 /Leakage Class	最高40ml/min/in 金属密封阀座 Max.40ml/min/in metal seated 最高0ml/min/in PTFE密封阀座 Max. 0ml/min/in PTFE seated 最高0ml/min/in 橡胶密封阀座 Max. 0ml/min/in Rubber seated	



手动

Handle Wheel

Knife gate valve



申.动 Electric actuated Knife Gate Valve

Pneumatic actuated Knife Gate Valve

手、气动双用 Manual & Pneumatic Knife Gate Valve

电液动 Electric hydraulic Knife Gate Valve

Hydraulic Knife Gate Valve

Chain actuated Knife Gate Valve

气动

液动

链轮